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Medlemmar: 
Föreningen hade vid årets utgång 40 medlemmar, antalet medlemmar har inte ändrats under 
året. Några fastigheter har bytt ägare. 
   
Verksamhet: 
Vi har haft 5 protokollförda styrelsemöte.  
 
Vårt fibernät har fungerat utmärkt utan några fel under året.  
Vi hade ett kortare avbrott när Zitius flyttade matningen från Tele2:s fiber till Skanova. Se 
nedan. 
 
I början av året meddelade Zitius att de tänkte lägga ny matning, ägd av Skanova, till vår 
teknikbod. Vi anmälde att vi i så fall var intresserade att lägga med slang ner till och under 
V24,för att ha möjlighet att ansluta fastigheter andra sidan vägen. På grund av många 
märkliga turer hann man inte gräva 2017 utan lade ut sin slang provisorisk ovan mark och 
anslöt oss via den.  
Först i början på 2018 grävde man ner slangen och lade då också ner de två slangar vi ville ha 
med till en kostnad av c:a 16000:-. Det en väsentlig reduktion från att de som mest begärde att 
vi skulle stå för halva kostnaden, närmre  100.000. Vi har nu möjlighet att ansluta abonnenter  
andra sidan V24, och inte minst möjlighet att i framtiden ansluta till andra aktörer som har 
fiber längs väg 24. 
 
Under året har vi också fått en förfrågan från Hässleholm närradio om att ansluta sin mast i 
Röshult till vårt fibernät. Vi har fått erbjudit dem att ansluta sig mot de själva betalar alla 
kostnader. Vi har ännu inget beslut men räknar med att de kommer att ansluta sig under 2018.  
 
 
 
 
   


